

別讓人奪去了你的喜樂

帖撒羅尼迦前書 5:16-18, 腓立比書 4:4-7

李克強牧師

引言: 是誰奪去了你的喜樂?

本論:

(一) 常常喜樂是神對我們的心意

(二) 真理的應用與操練

(A) 你所愛的人

(B) 你虧欠的人

(C) 虧欠你的人

(D) 你討厭的人

結論: 願我們時時來與神親近, 願聖靈幫助我們活在上帝的愛中, 過感恩的生活, 擁抱我們周圍的美好。願我們喜樂的生命成為周遭人的祝福。

分享與討論

- 1) 在今天的消息中, 你對什麼有最大的回應或幫助?
- 2) 那一種人你最難不讓他奪去了你的喜樂? 為甚麼?
- 3) 你有甚麼好的建議, 在實際生活中不讓別人奪去你的喜樂?

Don't let anyone take away your joy

1 Thessalonians 5:16-18, Philippians 4:4-7

Rev. Albert Li

Introduction: Who took away your joy?

Body:

(I) Rejoice always is God's will for us

(II) Application and Practice of the Truth

(A) Your loved one

(B) The person you owe

(C) The person who owes you

(D) Someone you dislike

Conclusion: May we continually draw near to God. May the Holy Spirit help us to live in God's love, live a life of gratitude, and embrace the beauty that surrounds us. May we live out our joyful lives so we can be a blessing to the people around us.

Sharing and discussion:

- 1) What did you respond to the most or was the most helpful to you in today's message?
- 2) Which type of person is most likely to take away your joy? Why?
- 3) What are practical ways or advice you have to not let others take away your joy?